

Privacy Policy

سياسة الخصوصية

Our Collection of your personal Information

جمعنا لمعلوماتك الشخصية

Our use of your personal information

استخدامنا لمعلوماتك الشخصية

We may amend our privacy policy at any time by posting a revised version on www.dallali.com. The revised version will be effective at the time we post it and, following such posting, your continued use of www.dallali.com, your Dallali account and the related Dallali tools and services (collectively the "Dallali Service") shall constitute your express consent to us continuing to process your personal information in accordance with the terms of our revised privacy policy. The collection of personal data is directly related to the platform's objectives and does not conflict with any of the legal requirements stipulated. The techniques and means of collecting personal data will be relevant to the user's circumstances, straightforward, clear, secure, and free from deception, misinformation or blackmail. If it becomes clear that the personal data previously collected is no longer necessary to achieve the purpose for which it was collected, the platform will refrain from collecting this data and will immediately discard and destroy the previously collected data..

يجوز لنا تعديل سياسة الخصوصية الخاصة بنا في أي وقت عن طريق نشر نسخة إلكترونية محدثة، وستكون النسخة المعدلة سارية في وقت نشرها، وبعد هذا النشر، استمرارك في استخدام التطبيق، وحسابك في دلالي والأدوات والخدمات ذات الصلة (يشار إليها مجتمعة بـ "الخدمة") تشير إلى موافقتك على استمرارنا في معالجة معلوماتك الشخصية وفقاً لشروط سياسة الخصوصية الخاصة بنا، ويرتبط جمع البيانات الشخصية ارتباطاً مباشراً بأهداف المنصة ولا يتعارض مع أي من المتطلبات القانونية المنصوص عليها. وستكون تقنيات ووسائل جمع البيانات الشخصية ذات صلة بظروف المستخدم، مباشرة وواضحة وآمنة، وخالية من الخداع أو التضليل أو الابتزاز. وفي حال تبين أن البيانات الشخصية التي تم جمعها مسبقاً لم تعد ضرورية لتحقيق الهدف الذي تم جمعها من أجله، فستعرج المنصة عن جمع هذه البيانات وستقوم بتجاهل وإفناء البيانات التي تم جمعها سابقاً على الفور.

Accessing, Reviewing, and Amending Your Personal Information

Our privacy policy will cover the following topics: Our collection of your personal information, our use of your personal information accessing, reviewing, and amending your personal information, our communications with you and third-party website links cookies competitions protecting your personal information. The platform retrieves your personal data available on the Government Integration Channel (GSB). Personal data, whatever its source or form, that explicitly identifies an individual or makes it possible to identify that individual directly or indirectly, includes name, personal identification number, addresses, contact numbers, license numbers, records, personal property, bank account numbers, credit card numbers, still or moving images of an individual, and other data of a personal nature.

الوصول إلى معلوماتك الشخصية ومراجعتها وتعديلها

تغطي سياسة الخصوصية الخاصة بنا ما يلي: جمعنا لمعلوماتك الشخصية، واستخدامنا لمعلوماتك الشخصية في الوصول إلى معلوماتك الشخصية ومراجعتها وتعديلها، وتواصلنا معك وملفات تعريف الارتباط على مواقع الويب الخاصة الأطراف الثالثة ذات العلاقة التي تحمي معلوماتك الشخصية وتقوم المنصة باسترداد بياناتك الشخصية المتوفرة على قناة التكامل الحكومية (GSB). البيانات الشخصية، مهما كان مصدرها أو شكلها، من شأنها أن تحدد هوية الفرد صراحة أو تجعل من الممكن التعرف عليه بشكل مباشر أو غير مباشر، وتشمل الاسم ورقم التعريف الشخصي والعناوين وأرقام الاتصال وأرقام الترخيص والسجلات والممتلكات الشخصية وأرقام الحسابات المصرفية وبطاقات الائتمان والصور الثابتة أو المتحركة للفرد، وغيرها من البيانات ذات الطبيعة الشخصية.

Our Communications with you

Service Delivery

We use your personal information to Provide, operate, and improve the Service and our business. To Establish and maintain your user profile on the Service and Communicate with you about the Service, including by sending announcements,

اتصالاتنا معك

توصيل الخدمة

نستخدم معلوماتك الشخصية من أجل تقديم الخدمة والتشغيل وتحسين الخدمة وأعمالنا؛ إنشاء والحفاظ على ملف تعريف المستخدم الخاص بك على الخدمة؛ التواصل معك بشأن الخدمة، بما في ذلك عن طريق إرسال الإعلانات

updates, security alerts, and support and administrative messages. Understand your needs and interests and personalize your experience with the Service and our communications. Provide support for the Service, and respond to your requests, questions, and feedback.

Third Party Website links

You should ensure that the email address and phone number you have registered with us is always up to date so that we can always contact you with important information regarding your Account and the Dallali Service. We may also need to collect selected financial information from you, such as bank account details.

Protecting your Personal Information

Dallali may monitor or record its telephone conversations with you or anyone acting on your behalf. By communicating with Dallali, you acknowledge that your communication may be overheard, monitored, or recorded without further notice or warning.

Changes to the Privacy Policy

The platform has its sole discretion to update this privacy policy at any time. The updated version of this policy will be effective immediately upon posting unless otherwise stated. Your continued

والتحديثات والتنبيهات الأمنية ورسائل الدعم والرسائل الإدارية؛ فهم احتياجاتك واهتماماتك، وإضفاء الطابع الشخصي على تجربتك مع الخدمة والتواصل؛ تقديم الدعم للخدمة والرد على طلباتك وأسئلتك وملاحظاتك.

روابط مواقع الطرف الثالث

يجب عليك التأكد من أن عنوان البريد الإلكتروني ورقم الهاتف الذي قمت بتسجيله لدينا محدث دائمًا حتى تتمكن دائمًا من التواصل معك لإبلاغك بالمعلومات المهمة المتعلقة بحسابك وخدمة دلاللي. قد نحتاج أيضًا إلى جمع معلومات مالية محددة منك، مثل تفاصيل الحساب المصرفي.

حماية معلوماتك الشخصية

قد نقوم بمراقبة أو تسجيل محادثاتها الهاتفية معك أو مع أي شخص يتصرف نيابة عنك. من خلال التواصل مع دلاللي، فإنك تقر بأن اتصالاتك قد يتم سماعها، أو مراقبتها، أو تسجيلها دون إشعار، أو تحذير آخر.

التغييرات على سياسة الخصوصية

لل منصة تقديرها الخاص في تحديث سياسة الخصوصية هذه في أي وقت. ستكون النسخة المحدثة من هذه السياسة سارية فور نشرها ما لم ينص على خلاف ذلك. إن استمرارك في

use of the Platform and its Services after the effective date of the updated Policy (or such other action then specified) will constitute your acceptance of those changes. To see the latest update, the user should review the update date at the bottom of this page. We may also provide notice of updates in other ways at our discretion, such as through contact information you have provided.

Acceptance of the privacy policy

You acknowledge that you have read this policy and agree to all of its terms and conditions. Your use of the platform means your acceptance of this policy, and the terms and conditions governing it. If you do not agree to this Policy, you must not use any of the content or services provided through the Platform.

استخدام المنصة وخدماتها بعد تاريخ سريان السياسة المحدثة (أو أي إجراء آخر محدد حينئذ) سيمثل موافقتك على هذه التغييرات. للاطلاع على آخر تحديث، يجب على المستخدم مراجعة تاريخ التحديث في أسفل هذه الصفحة. كما قد نقدم إشعاراً باخر التحديثات بطرق أخرى وفقاً لتقديرنا، مثلاً عن طريق معلومات الاتصال التي قدمتها.

الموافقة على سياسة الخصوصية

أنت تقر بأنك قد قرأت هذه السياسة وتوافق على جميع شروطها وأحكامها. استخدامك للمنصة يعني موافقتك على هذه السياسة، والشروط والأحكام التي تحكمها. إذا كنت لا توافق على هذه السياسة، يجب عليك عدم استخدام أي من المحتوى أو الخدمات المقدمة من خلال المنصة.